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             Walk for the Marginalized Seniors 關愛邊緣長者步行籌欸2017 - Donation Form       page (  ) of (  )
Place地點: L’Amoreaux Park                                                                                                    Date日期: 3 June, 2017 (Sat) 二零壹七年六月三日 (星期六)
                      1900 McNicol Avenue, Scarborough, ON M1W 2S4                                                                       Time 時間: 9:00 am – 11:00a.m.                                                                                                                                                                   
Name姓名: _______________________________  Tel. no.電話號碼 ___________________  Team Name隊名: __________________Team Leader隊長: _______________ｉ____
Mailing Address郵寄地址: ____________________________________________ City城市______________________Postal Code郵編_____________________

Telephone No. 電話號碼: _____________________________________ Email電郵: _______________________________________________
Participant Waiver: I, on behalf of myself, my heirs, administers, successors and assigns hereby waive all claims against Enoch Society for Care of the Aging, its directors, staffs, volunteers and sponsors, the City of Toronto/ Markham, for any injury, losses or liabilities suffered or incurred as a result of my participation. Through my attendance at this Enoch Society for Care of the Aging event at a public venue, I acknowledge that my photograph may be taken and used in future promotional materials. 
參加者豁免賠償聲明: 夲人代表自己、夲人的繼承人、執行人、授權人，豁免對燃亮晚晴協會及其董事、同工、義工、贊助者、大多市/萬錦市為夲人於此項活動任何可能導致受傷、損失或遭受或產生負債責任的追究。夲人聲明自己健康狀况良好，適合參加此項活動。夲人明白燃亮晚晴協會此項活動是在公眾地方擧辦，夲人被拍攝或錄像會被使用作活動推廣用途。
Signature: _______________________________________________________  Date: ___________________________(mm/dd/yyyy)
*If participant is under 18 years of age, parent or guardian must sign.   Name of Parent/Guardian家長/監護人姓名: ________________________________, Signature簽名:___________________
Privacy Statement: The information you have provided to us will be used to process your donation and to provide you with a tax receipt. From time to time, we may use your contact information to keep you informed of other activities, events and/or fundraising opportunities in support of Enoch Society for Care of the Aging. 

私隱聲明: 您提供給我們的信息將被用於處理您的捐贈，並為您提供稅票。不時，我們可能會使用您的聯繫方式及時通知您可以支持燃亮晚晴協會的活動，事件和或籌欸的機會。
*If you do not want to receive ongoing communication from Society for Care of the Aging, kindly check here. 口
如果您不希望收到燃亮晚晴協會持續的溝通，請點擊這裡。口
This Pledge Form is for tracking off-line donations only. Please make cheque payable to Enoch Society for Care of the Aging. 

Tax Receipts will be issued for donations of $20 or more (full mailing address required.)
	No.
	Name of Donor

捐款人姓名

	Mailing Address地址

(為方便寄發收據, 請用英文正楷書寫清楚)
(Please print clearly in English for sending the donation receipt)
	City

城市
	Postal Code

郵編
	Phone No.

電話號碼
	Email電郵

同意讓燃亮晚晴協會以電郵聯络夲人

Agree to allow email contact by ESCA
	Amount $贊助善欸
	Collected $

已收善欸

(現金/支票)

(cash/cheque)
	No Receipt

不需收據
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